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Beste College, 

 

De VVD heeft al vaak aandacht gevraagd voor de leefbaarheid van ons gezamenlijk stadspark. U heeft daarin 

aangegeven enkele dingen te doen met betrekking tot handhaving. Voor de VVD is het tijd dat er nu wat gaat 

gebeuren. Daarom de volgende vragen. 

 

1. Hoe is de leefbaarheid op dit moment in het stadspark in de zomermaanden? Hebben situaties zich 

voorgedaan in zowel positieve als negatieve zin en hoe ontwikkeld de situatie zich? 

 

2. Bij ons zijn meldingen binnengekomen dat recent meerdere dagen overlast is geweest. Met name 

geluidsoverlast. Op welke dagen zijn sinds het begin van het zomerreces meldingen gemaakt en hoeveel 

boetes zijn op die dagen uitgedeeld die een leefbaarheid karakter hebben. Bijvoorbeeld verkeerd 

parkeren of binnen gaan van het stadspark met scooters, geluidsoverlast en afvaldumping. Graag in een 

tabel weergeven welke dagen meldingen en de boetes uitgedeeld zijn en in welke categorie ze zitten. 

 

3. Welke stappen zijn ondernomen om van de overlast gevende groep af te komen? Hoe vordert deze 

situatie en wanneer denkt u dat verkeerde figuren definitief geweerd zijn? 

 

4. De VVD vindt rust in het park zeer belangrijk omdat het park van iedereen is en iedereen ervan moet 

kunnen genieten. We zien echter vaak dat mensen muziek dermate hard zetten dat andere gebruikers 

in het park of bewoners om het park geen rust kunnen nemen en genieten. Dit tast volgens ons de 

openbare leefbaarheid aan. Bent u dit met ons eens? 

 

5. Is het mogelijk om bepaalde regelgeving te ontwikkelen om het park leefbaarder te maken? 

 

5.1. Is het mogelijk om het park of gedeelten van het park rond de huizen aan te wijzen als stiltepark 

en/of om regels voor geluidsoverlast streng aan te scherpen?  

5.2. Is het mogelijk dat de rotte appels een parkverbod krijgen zodat we niet iedereen straffen maar 

alleen diegene die het heel bond maken? 

 

6. Indien bij vraag vijf positief geantwoord wordt, wilt het college dan dergelijke regelgeving opstellen? Zo 

ja, waarom? Zo nee, waarom niet? 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Guiseppe Noteborn 

Fractievoorzitter van de Maastrichtse VVD-fractie 


